

Title (en)

Enclosure such as a garage, with an up-and-over door actuating a sliding-gate.

Title (de)

Geschlossener Raum, wie zum Beispiel eine Garage, mit einem eine Schiebetür betätigenden Schwenktor.

Title (fr)

Enceinte telle que garage, à porte basculante manoeuvrant un portillon coulissant.

Publication

**EP 0116256 A1 19840822 (FR)**

Application

**EP 83440067 A 19831223**

Priority

FR 8300163 A 19830105

Abstract (en)

Enclosure such as a garage, comprising at least one up-and-over door (2) and at least one auxiliary gate (8). It is characterised in that the gate (8) is of the sliding gate type to which are fixed drive means (9) interacting with the up-and-over door (2), and therefore actuated by the movement of the latter, the opening of the up-and-over door (2) bringing about that of the gate (8) and, conversely, its closure bringing about that of the gate.  
<IMAGE>

Abstract (fr)

Enceinte telle que garage, comprenant au moins une porte basculante (2) et au moins un portillon auxiliaire (8). Elle se caractérise en ce que le portillon (8) est du type portillon coulissant auquel sont assujettis des moyens d'entraînement (9) coopérant avec la porte basculante (2), et partant, manoeuvrés par le mouvement de cette dernière, l'ouverture de la porte basculante (2) provoquant celle du portillon (8) et inversement sa fermeture provoquant celle du portillon.

IPC 1-7

**E04H 6/02**

IPC 8 full level

**E04H 6/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 6/02** (2013.01)

Citation (search report)

- GB 924871 A 19630501 - LESLIE EVERETT BAYNES
- FR 2456822 A1 19801212 - SCHOCK METALLWERK [DE]

Cited by

EP0253411A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0116256 A1 19840822**; FR 2538835 A1 19840706; FR 2538835 B1 19860425

DOCDB simple family (application)

**EP 83440067 A 19831223**; FR 8300163 A 19830105